
 
 
 
Interpellation till ordförande Fredrik Sneibjerg, kommunstyrelsens planutskott,  
Värmdö kommun 2017-10-23 
 
 

Lappmarken och idrottsanläggningar 
 
 
Vid senaste sammanträdet i kommunstyrelsens planutskott informerades vi om att 
inventeringen av hasselsnok på Lappmarken, östra Charlottendal, nu är avslutad. Det finns ett 
bestånd som gör att stora delar av den tänkta exploateringen inte blir av. Hasselsnoken har ett 
mycket starkt skydd i artskyddsförordningen. 
 
Lappmarken var tänkt att vara platsen för en mängd idrottsverksamheter som skulle flyttas 
från centrum och finansieras med hjälp av exploateringsintäkter från bostäder. 
 
Det här ställer oss tillbaka på ruta ett. Idrottsverksamheterna i centrum är trångbodda. 
Isanläggningarna är i tekniskt dåligt skick. Centrum behöver utvecklas och detaljplanearbetet 
är beroende av flytt av viss idrottsverksamhet. När partierna utfrågades vid 
medborgardialogen om centrums utveckling och innehållet i de parallella arkitektuppdragen, 
tyckte en majoritet av partierna att delar av idrottsverksamheten ska vara kvar i centrum. 
 
Därför undrar vi: 
 

1. Ser ni i Alliansen några alternativa platser till en storskalig idrottsetablering i 
Lappmarken? Kan du i så fall beskriva var? 

 
2. Vilka idrottsanläggningar vill ni i Alliansen flytta från centrum? 

 
3. Hur stor sammanlagd investeringskostnad har ni beräknat för de nya anläggningarna 

som då krävs? 
 

4. Hur många bostäder behöver byggas för att kunna betala för en sådan flytt? 
 

5. Om vi behöver ha kvar idrottsanläggningarna i centrum, vilken investeringskostnad 
räknar ni med då för nödvändiga upprustningar och renoveringar? 

 
6. När planerar ni att ha en detaljplan för centrum färdig för beslut? 

 
 
Mikael Lindström 
Marielle Forstadius 
 
 
 


